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Του: Αντώνη Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Απορία για την καταλληλότητα των “ΜΕΘ” στην Κόρινθο προς νοσηλεία
ασθενών με “Covid-19”»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα  με  πληροφορίες  που  προέρχονται  από  το  υγειονομικό  προσωπικό  του
Γενικού  Νοσοκομείου  Κορίνθου  και  σύμφωνα  με  τοπικό  δημοσίευμα  διαδικτύου,  η
«ΜΕΘ»  του  Νοσοκομείου  Κορίνθου  δεν  είναι  κατάλληλα  εξοπλισμένη.  Η  ως  άνω
λεγόμενη «ΜΕΘ» προοριζόταν για μονάδα υποστήριξης νεογνών, το οποίο σημαίνει ότι,
όσον αφορά στον εξοπλισμό της, δεν πληροί τις προϋποθέσεις, να δέχεται ασθενείς με
βαριές ασθένειες και, κυρίως, νοσούντες από τον ιό “Covid-19”. Συμπληρωματικά, και
πέραν της ανυπαρξίας κατάλληλου εξοπλισμού στην ανωτέρω «ΜΕΘ», δεν διαθέτει η
τελευταία  θαλάμους  αρνητικής  πίεσης,  στερείται  προθάλαμου,  ενώ  η  είσοδός  της
βρίσκεται έναντι της αίθουσας τοκετού επί του ιδίου διαδρόμου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να λάβετε την απαραίτητη πρόνοια, προκειμένου, αφενός η “ΜΕΘ” του Γ.Ν.
Κορίνθου να εξοπλιστεί με την κατάλληλη υλικοτεχνική υποδομή και να στελεχωθεί με
εξειδικευμένο  επιστημονικό  προσωπικό,  και  αφετέρου,  να  πληροί  τα  κριτήρια
λειτουργίας για κάθε περίπτωση ανάγκης εντατικής θεραπείας νόσων των ενηλίκων,
κατεξοχήν,  δε,  του κορωνοϊού,  με εισόδους και  εξόδους απομακρυσμένες  από κάθε
άλλη εσωτερική Μονάδα του Νοσοκομείου;

Ο ερωτών Βουλευτής
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